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第 12/2025 號會員大會常務委員會通告 

澳門大學學生會人工智能與數據科學學會正式成立 

會員大會主席團根據第 3/2024 號內部規章《附屬組織一般制度》第三十一條第八款之

規定，澳門大學學生會人工智能與數據科學學會籌備委員會於常務委員會批准後十五天內

完成遞交規定之文件並獲得會員大會主席團批准後，常務委員會作出本通告公布正式成立

澳門大學學生會人工智能與數據科學學會。 

 

特此通告。 
 
 
 
 
 
 

澳門大學學生會會員大會主席 

 
 
 
 

 

何培儀 

 二零二五年十二月二日 
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Notice of  the Standing Committee of  the General Assembly No. 12/2025 
 

Notice of establishment of Artificial Intelligence and 
Data Association of University of Macau Students' 

Union 
 

According to the paragraph 8 of article 31 of No.3/2024 Internal Regulations “General 

Regulations of Sub-organizations”, after the approval of the documents submitted by the 

Preparatory Committee of Artificial Intelligence and Data Association of University of Macau 

Students' Union within fifteen days, the Standing Committee announced that the establishment of 

Artificial Intelligence and Data Association of University of Macau Students' Union. 

 
Thank you for your consideration. 

 
 
 
 
 
 

President of the General 
Assembly of UMSU 

 
 
 

HOPUII 
2nd December 2025 

 


